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Begränsad delning 

 

§ 1. Sammanträdets öppnande 
Vice ordförande hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
Övriga frågor: Smittläget och foder. Dagordningen fastställdes. 
Till justerare väljs Anders Brändström. 
 

§ 2. Föregående protokoll   
Årsmötesprotokoll och protokollet nr 4, läggs till handlingarna.   
 
 

§ 3. Information från Verksamhetschef  
Hästar: 
Ridskolehästen Calle är såld och vi letar en ponny och två storhästar, tipsa gärna! 
Det har varit några kolikhästar de senaste veckorna men det har gått bra för dem alla. 
Viktgränsen har emottagits mestadels positivt, och vi kommer att arrangera 
kör/tömkörning och horsemanshipkurser kontinuerligt. 
Personal:  
Arbete med arbetsmiljöfrågor inom OSA pågår. Personalen har haft fortbildning för Ann-
Margrethe tillsammans med SURF och Forslundas personal. 
Anläggning: 
Städning av stallet ”på höjden”, offert kommer att tas in från OCAB.  
Flera hästar på anläggningen har fått gulaktigt näsflöda och är satta i karantän. 
Anläggningen stängdes ner för hästar utifrån 2024-04-19. Information och uppdatering 
om läget skickas kontinuerligt. 
Ridskolan: 
Sommarkurser och uthyrning är möjliga att anmäla sig till. Sista avanmälningsdag är 
1/5.  

 

Närvarande:  
Anna Grundström (vice ordf.) 
Ingrid Liljelind (sekr) 
Ann Backsten (kassör)  
Camilla Granberg (VC) 
Per-Arne Oldenborg 
Jonas Martinsson 
Åsa Östman 
Margit Håkansson 
Anders Brändström (suppleant)  
Nika Chabes (URFUS ledamot)  
Linnea Hägg (URFUS-pers. suppl.) 
Maria Sandberg (TS-ledamot) 
 

 
 

Frånvarande:  
Erik Persson(ordf.)  
Erica Bengtsson (suppleant) 
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Information från VRIF och SvRF: SvRF har uttalat sig allmänt om att de är emot 
viktgränser. VRIF har en ny konsulent, Jennifer Blomberg. De ordnar en 
hästvälfärdsdagen den 8 maj och personalen deltar i den mån det går utifrån 
verksamheten. 
 
 

§ 4. Rapporter  
a) Rapport från Partnergruppen. 

 Arbete pågår med nya partners. 
 

b) Rapport från Tjäna-pengar-gruppen.  
Restaurangchansen, försäljning pågår under våren. Granö-lotteriet pågår med 
dragning 12/5. NewBody, Tvättmästaren samt Gunnarshögs olja, 
försäljningsperiod pågår under 8/4 - 5/5.  

 

§ 5. Rapporter från sektionerna  
a) Rapport från tävlingssektionen. 

Föreningen har en godkänd banbyggare, Sebastian Öhman. Alla gjorde en god 
ideell insats under städdagen inför påsk-tävlingen v 13, vilken blev en tävling 
med god uppslutning med många klasser och den första kvalomgången av 

Umeå Super League gick av stapeln. Uppskattade hoppträningar för Gaby 
Young Shing, både häst och ponny. Tävlingen v.19 på URF är inställd, den 
genomförs istället på SURF. 
Dressyren har haft tävlingar för häst och ponny och träningar med Monica 
Lindgren, Lena/Pia/Maria Lindhgren och AnnMargret samt Carina Bondeson 
på Peka. Föreslagit till distriktet att undersöka varför få tävlar idag. Ny 
grenledare i distriktet: Elisabeth Hjalmarsson. Vi har tre dagars 
utomhustävling i juni. 

 
b) Rapport från URFUS 

URFUS har hjälpt till på tävlingen v.13 och haft stallhäng där det kom ungefär 
35 nöjda barn, vilket var roligt. Nästa aktivitet är Fångarna på Hippo. Nika 
Chabes och Fanny Viklund har gått klart Ungdomsledarkursen. 

 
 
§ 6. Ekonomirapport. 
Utifrån vad som i dagsläget är bokfört, är resultatet (intäkter-kostnader) för föreningen 
t o m mars +139 tkr och det är en avvikelse mot budget på +80 tkr.  
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Intäkterna ackumulerat 
Intäkterna är totalt på 3 896 Tkr hittills i år, vilket är som en intäktsökning på + 170 
Tkr mot budget. 
Ridskoleabonnemang (+ 215 tkr) är den största avvikelsen mot ack. budget. 
  
Kostnader ackumulerad 
Kostnaderna totalt på – 3 756 Tkr hittills i år, vilket en avvikelse mot budget - 80 tkr 
Personalkostnaden avviker -9 tkr. 
 
 

§ 7. Övriga ärenden. 
a) Smittläget: En ponny i ridskolestallet har insjuknat, vilket kan påverka 

lektionsverksamheten. Karantänhästarna från medlemssidan får stå kvar tills fler 
provsvar inkommit. Nyinsjuknade hästar får stå kvar i stallet i boxvila, då 
karantänstallet är fullt.  
Föreningen behöver en uppdaterad rutin/handlingsplan som kan hjälpa till att 
hantera den här typen av händelser på bästa och rätt sätt i framtiden. I planen 
ska ansvarsfördelningen tydligt framgå i olika skeden i händelseförloppet. 
Hästvälfärd är något vi gemensamt ska värna om. Uppdateringen sker i 
samarbete med länsveterinären och Ditte.  
 

b) Foder: Hösilaget har sämre näringsinnehåll och kvalitet än förväntat, vilket har 
påverkat hästarnas vikt. Proteininnehållet har varierat mycket mellan 
provtagningarna. Camilla kommer att kontakta leverantören för att diskutera 
avtalet i förhållande till levererad kvalitet.  
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§ 8. Övriga beslutspunkter. 

a) 100-års-jubileum 2025: Eva Jonsson skapar en grupp som ska ordna med det 
festliga friandet. Britta har kontaktat Robert Solin för att skapa en bok om 
föreningens historia. Tävlingssektionen arbetar med olika förslag att fira i 
tävlingssammanhang.  
 

§ 9. Medlemsmöten och kommunikation. 

a) Saga Gustavsson kommer att ingå i arbetsgruppen Information- och 
kommunikationsgruppen.  
 

b) Information om smittläget delges regelbundet föreningens medlemmar. 
 

c) Kommunen vill ytterligare undersöka skadorna i väggarna på anläggningen 
innan de planerar renoveringen. Föreningens Samverkansgrupp med 
kommunen (Camilla, Erik, Per-Arne, Ann, Jonas) fortsätter dialogen med 
kommunen i ärendet. 

 
 
§ 10. Nästa möte  
Punkter till nästa möte: Rapport från Samverkansgruppen med kommunen. Uppföljning 
av foderfrågan och smittläget. Vinterunderhåll av utebanorna.  
 
Nästa möte 23/5 2024 kl. 18:00-20:30. Plats, konferensrummet Hippologum.  
 

§ 11. Mötets avslutas  
Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet.   

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

Ingrid Liljelind 
Sekreterare 

Anna Grundström 
Ordförande  

Anders Brändström 
Justerare 

 


